

H605 Air中英文说明书

外尺寸:240*75mm

页面尺寸:80*75mm

注意事项

1. 确保输入电源与本设备规格参数兼容。
2. 设备工作时会产生一定热量,注意通风散热及勿在潮湿高热环境使用。
3. 请勿让儿童操作此设备、充电过程中需要有人值守。

产品规格

输入电压范围: DC 10~27V 平衡串数: 6S
 输出电压范围: 0.5~28V 平衡电流: 250mA
 输出电流范围: 0.1~5.0A USB输出接口: 5V/1A
 最大输出功率: 50W 尺寸: (长宽高) 79 × 55.7 × 16.6mm

指示灯状态说明

指示灯状态	描述
白灯常亮	待机状态
橙灯闪烁	充电中, 连闪次数分别对应不同电量: 1: 电量<25% 2: 25%<电量<75% 3: 75%<电量<100%
绿灯常亮	快充完成
青灯常亮	精确平衡完成
蓝灯闪烁	等待手机蓝牙绑定
红绿蓝闪烁	升级固件中
红灯闪烁	工作异常或设定错误

操作说明

1. 非充电状态下, 长按操作按键3秒, 直至状态指示灯变为蓝色闪烁; 打开手机App, 点击“+”图标添加H605 Air。
2. 连接BattGO电池, 可以在不操作手机App的情况下, 点击操作按键开始充电。
3. 充电过程中可长按 (0.5S) 操作按键停止充电。

H605 Air智能充电器使用说明

App下载

谷歌应用商店 从ISDT下载

*本产品的所有图片, 陈述及文字信息仅供参考, 请以官网www.isdt.co实际信息为准。
深圳艾斯特创新科技有限公司拥有对说明书内容的最终解释权 and 修改权。

Attention

1. Make sure the power supply voltage is compatible with this device .
2. This device will generate heat during working, keep it away from humidity and high temperature .
3. Children should not operate this device, never leave unattended .

Specification parameters

Input voltage: DC 10~27V Balance cells: 6S
 Output voltage: 0.5~28V Balance current: 250mA
 Output current: 0.1~ 5.0A USB charge output: 5V/1A
 Max output power: 50W Size: (L×W×H) 79 × 55.7 × 16.6mm

Indicator light status

Indicator light status	Description
White light	Standby
Orange light flash	Charging, the number of lightning flashes corresponds to different battery capacity : 1: battery capacity < 25% 2: 25% < battery capacity < 75% 3: 75% < battery capacity < 100%
Green light	Fast charge completed
Blue light	Balance completed
Blue light flash	Wait for the phone's bluetooth binding
Red-blue-green light flash	Firmware upgrading
Red light flash	Abnormal work or error setting

Operation instructions

1. Press and hold the operation button for 3 seconds in the non-charging state until the status indicator light turns blue and flashes; open the mobile App and click the “+” icon to add H605 Air.
2. Connect BattGO battery and start charging by pressing the operation button without operating the mobile App.
3. Press and hold (0.5s) to stop charging.

H605 Air Smart Charger Instructions

App download

Google Play Download from ISDT

*All pictures, statements and text information of this product are for reference only.
Please refer to the actual information on the official website www.isdt.co.
SHENZHEN ISD TECHNOLOGY CO.,LTD reserves the right for final explanation and modification of the specification.

— — — — — 折痕线
 ————— 裁剪线

COMOYOK60

80g铜版纸 单色 双面印刷 风琴页效果

折痕线、裁剪线请勿印刷